



**INTERNATIONAL HOLOCAUST
REMEMBRANCE DAY**

January 27th, 2022

WHEREAS, in 2005 the United Nations General Assembly designated this day as International Holocaust Remembrance Day, an annual day of commemoration to honour the victims of the Nazi era; and

WHEREAS, every member nation of the UN has an obligation to honour the memory of Holocaust victims and develop educational programs as part of an international resolve to help prevent future acts of genocide; and

WHEREAS, several organizations in Ottawa, the Centre for Holocaust Education and Scholarship, the Jewish Federation of Ottawa, the Wallenberg Citation Initiative and the Centre for Israel and Jewish Affairs have come together to create International Holocaust Remembrance Day - Ottawa;

THEREFORE, I, Jim Watson, Mayor of the City of Ottawa, do hereby proclaim **January 27th, 2022 International Holocaust Remembrance Day** in Ottawa, urging all citizens to commemorate this day to honour the victims of the Nazi era, and remind us of the deadly danger ever-posed by antisemitism. We remember.



Jim Watson
Mayor / Maire

**JOURNÉE INTERNATIONALE DÉDIÉE À LA
MÉMOIRE DES VICTIMES DE L'HOLOCAUSTE**

Le 27 janvier 2022

ATTENDU QU'en 2005, l'Assemblée générale des Nations Unies a proclamé la Journée internationale dédiée à la mémoire des victimes de l'Holocauste, qui constitue une journée annuelle de commémoration à la mémoire des victimes de l'époque nazie; et

ATTENDU QUE chaque état membre de l'ONU a le devoir d'honorer la mémoire des victimes de l'Holocauste et d'élaborer des programmes éducatifs, dans le cadre d'une résolution internationale visant à prévenir les actes de génocide; et

ATTENDU QUE plusieurs organismes œuvrant à Ottawa, dont le Centre for Holocaust Education and Scholarship, la Fédération juive d'Ottawa, la Wallenberg Citation Initiative et le Centre consultatif des relations juives et israéliennes, ont unis leurs efforts afin de créer la Journée internationale dédiée à la mémoire des victimes de l'Holocauste à Ottawa;

PAR CONSÉQUENT, je, Jim Watson, maire de la Ville d'Ottawa, proclame par la présente le **27 janvier 2022 Journée internationale dédiée à la mémoire des victimes de l'Holocauste à Ottawa**, et j'enjoins tous les résidents à honorer, en ce jour, la mémoire des victimes de l'époque nazie pour nous rappeler les dangers mortels que pose l'antisémitisme. N'oublions jamais.

